
SPILLERSBODA VÄGSAMFÄLLIGHET 

 

Protokoll  

Ordinarie årsstämma,  
Plats: Anne-Christine Blomberg, Södergårdsvägen 10. 

Tid: Lördagen den 30 juni kl. 10.00 

 

Närvarande: Dan Larsson, Ann Herlin, Magnus Leykauf, Sofia Leykauf, Lars Bergsten, 

Margareta Bergsten, Mats Jender, Ulla Jender, Bo Jender, Margareta Jender, Ann-Christine 

Blomberg, Caroline Jender-Pamrin, Catharina Blomberg, Karin Dahlin, Lars-Erik Dahlin, Eva 

Brandén, Hans Brandén, Bengt Bader, Anna Eriksson, Arne Ragnarsson, Christer Fröberg, 

Margaretha Vilhelmsson, Birgitta Melke, Monica Tåström, Lars Hagström.  

 

 

§ 1  Bo Jender hälsade alla välkomna och öppnade mötet. 

 

§ 2 Dagordningen godkändes med tillägg av §18 om Uppföljning av Boappen 

  

§ 3 Till ordförande för stämman valdes Bo Jender.  

 

§ 4 Till sekreterare för stämman valdes Lars-Erik Dahlin. 

 

§ 5 Till justeringsmän valdes Margareta Bergsten och Sofia Leykauf. 

§ 6 Fråga om mötet behörigen utlysts enligt stadgarna godkändes av stämman.  

 

§ 7  Stämman beslutade att deltagarlistan skall gälla som röstlängd att justeras vid 

behov. 

 

§ 8   Bo Jender föredrog styrelsens verksamhetsberättelse inklusive balans och 

resultaträkning för verksamhetsåret 2017- 2018. Ordförande konstaterade att det 

varit en kall vinter med relativt mycket snö och en hel del snöplogning. En ny 

och fullt betalade medlem för 2018, familjen Brynholt, har tillkommit. 

Samfälligheten har god ekonomi och ett mindre underskott i årets budget på 

totalt 4351 kr har kompenserats med att enligt följande: 

-Vägfonden belastas med 3 249 kr och kommer därefter att uppgå till 39 293 kr. 

Elfonden belastas med 1102 kr och kommer därefter att uppgå till 10 900 kr, 

tillsammans 50 193 kr. 

 Stämman godkände verksamhetsberättelsen med balans- och resultaträkning 

som lades till handlingarna. 

 

§ 9 Hans Branden föredrog revisionsberättelsen och föreslog att styrelsen skulle 

beviljas ansvarsfrihet.  

 

§ 10  Stämman beviljade styrelsen enhälligt ansvarsfrihet för det gångna året. 

 

§ 11 Förslag till budget och utdebitering för verksamhetsåret 2018-2019. 

Samma utdebitering som föregående år, 8 000 kr för el och 8 000 kr för 

vägunderhåll. Stämman beslutade enligt styrelsens förslag 



  

§ 12 Beslutades att inget arvode skall utgå till styrelsen och revisorer. 

 

§ 13  Inga motioner från medlemmarna har inkommit för behandling av årsstämman. 

 

§ 14  Val av styrelse, styrelseordförande och suppleanter. 

Enligt valberedningens förslag omvaldes ordförande Bo Jender, ordinarie 

ledamoten Magnus Leykauf samt suppleanten Ann Herlin på 2 år. 

 

§ 15 Val av revisorer och suppleant. 

Enligt förslag från valberedningen omvaldes revisorerna Hans Brandén och 

Birgitta Melke samt revisorssuppleant Anders Engquist på 1 år. 

 

§ 16 Val av valberedning 

Till valberedningen omvaldes Eva Brandén och nyval Margareta Bergsten på 

på vardera 1 år.   

 

§ 17 Information och diskussion om samarbete med IP-Only. 

Bo Jender lämnade lägesrapport om bredbandsutbyggnad genom IP-Only där 13 

fastigheter inom vägsamfälligheten är berörda. Samfällighetens ansvar och 

agerande avseende bredbandsutbyggnaden har i huvudsak avsett upprättande av 

avtal om utformning av ledningsdragning samt återställning längs 

Södergårdsvägen. I rapporten redovisas möten i november och förslag till avtal 

som samfälligheten redan i vintras tagit fram och som förhalats av IP-Only.  

Först nu efter sju månader har avtalet undertecknats av företaget. I vecka v 26  

2018 har IP-Only med sin entreprenör börjat kontakta de fastighetsägarna som 

anmält intresse för bredband. Enligt besked från entreprenören HighScore 

Entreprenad AB skall dragning längs Södergårdsvägen och in till fastigheterna 

kunna ske under juli månad 2018.  Central dragning och slutlig inkoppling kan 

dock dröja ända till årsskiftet.  

Medlemmarna rekommenderas att begära ROT-avdrag på den kostnad som IP- 

Only angivit i intresseanmälan.  

 

§18 Uppföljning av Boappen,  

Catharina Blomberg rapporterade om ”Boappa” och vad som finns inlagt samt 

efterhörde om synpunkter och förslag från medlemmarna om appen och dess 

användning. Catharina skickar ny information till medlemmarna angående 

Boappa utifrån uppdaterad maillista.   

   

§ 19 Beslöts att stämmoprotokollet skickas ut till medlemmarna med e-post samt att 

originalhandling finns tillgänglig hos Lars-Erik Dahlin Södergårdsvägen 27. 

 

§ 20   Tid och plats för nästa årsstämma 

Lördagen den 29 juni 2019, kl. 10.00 hos Margareta Vilhelmsson och Birgitta 

Melke 

 

§ 21 Övriga frågor 

Magnus informerade om att de uppdrag som gavs vid föregående årsmöte 

angående skylt för hastighetsbegränsning, snöplogning samt risupplag är 

avklarade och avslutade.  



         

 

Skylt med parkeringsförbud som satts upp av Parkeringsservice AB på 

Södergårdsvägen har t v övertäckts med svart sopsäck. Parkeringsservice har 

kontaktats av ordföranden med uppmaning att snarats ta bort skylten från privat 

vägområde. Styrelsen bevakar frågan. 

 

§ 22 Ordföranden avslutade årsstämman och tackade Ann-Christine Blomberg för 

utmärkt värdskap.  

 

 

 

 

Vid protokollet: 

 

 

 

……………………………  …………………………….

      . 

Lars-Erik Dahlin   Ordföranden Bo Jender  

 

 

 

Justeras: 

 

 

 

……………………………  …………………………….. 

Margareta Bergsten   Sofia Leykauf 

 

 


